
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2024 m. sausio 31 d. / 2024-01-31 Nr. 010 

Vilnius 

Posėdis vyko 2024 m. sausio 31 d. 19:00 val., SRA-I 20 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Martynas Šimkus 

Patikrintas kvorumas: 8 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Senato narių tvirtinimas; 

3. Valstybinio studijų fondo (toliau – VSF) projekto pristatymas; 

4. Savanorių akreditavimo pristatymas; 

5. Seniūnų modelio tvirtinimas; 

6. Veiklos analizės pasiūlymas; 

7. Bendrieji klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA. Senato narių tvirtinimas 

 Prisistato Architektūros fakulteto kandidatė į senatą Smiltė Kiaunytė ir Fundamentinių 

mokslų fakulteto kandidatas į senatą Ervin Borkovski. 

Vyksta klausimų sesija abiem kandidatams: 

Klausimas (Martynas Šimkus, VILNIUS TECH SA CB): Kokį komitetą rinksitės?  

Ervin Borkovski:  Studijų ir studentų komitetas arčiausiai širdies, bet žiūrėsiu kur reikia 

daugiausia studentų. 



 

 
 
 
Smitlė Kiaunytė:  Pagal senato sąrašus patikrinsiu, kur procentaliai labiausiai trūksta studentų 

ir tuomet rinksiuosi 

Klausimas (Agna Petkevičiūtė, VILNIUS TECH SA AF):  Ką darysit jei per didelis krūvis bus? 

Smiltė Kiaunytė: Krūvis visada didelis, tačiau per tiek laiko išmokau planuotis savo darbus ir 

susidėlioti darbotvarkę todėl žinau, kad susitvarkysiu. 

Ervin Borkovski: Mane iššūkiai ir didelis krūvis tik motyvuoja dirbti, todėl manau, kad didelis 

krūvis man tik pliusas. 

 

NUTARTA:   

 Vyksta balsavimas dėl Smiltės Kiaunytės kandidatūros užimti senato nario atstovo 

poziciją Architektūros fakultete: 

Už: 8 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

Į Architektūros fakulteto studentų atstovo senate poziciją išrinkta Smiltė Kiaunytė. 

 

Vyksta balsavimas dėl Ervin Borkovski kandidatūros užimti senato nario atstovo 

poziciją Fundamentinių mokslų fakultete: 

Už: 8 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

Į Fundamentinių mokslų fakulteto studentų atstovo senate poziciją išrinktas Ervin 

Borkovski. 

 

3. SVARSTYTA. VSF projekto pristatymas  

 Prezidentė pristato projektą stovykloms ir studentų atstovų bei visuotiniams 

mokymams, pristatomas pasikeitęs projektų paraiškos teikimo formatas, pagal kurį projektas 

PRIVALO atitikti prioritetinę tema, kitaip yra net nevertinamas. Nuspręsta bendradarbiauti su 

LKA organizuojant naktinį desantą ir mankštą ryte ir kai kurioms pirmosios pagalbos kursus, 

o mokymuose įvesti disciplinos, pilietiškumo ir atsparumo propagandai paskaitas. LKA 

atsirinks į kurias stovyklas  atvyks. Per orientacines  bus įtraukti kariniai elementai,.  



 

 
 
 
NUTARTA:   

Vyksta Valdybos balsavimas dėl VSF projekto idėjos tvirtinimo: 

Už: 8 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

VSF projekto idėja patvirtinta. 

 

4. SVARSTYTA. Savanorių akreditavimo pristatymas  

 Martynas Šimkus, VILNIUS TECH SA akademinių reikalų vadovas, pristato šių metų 

savanorių akreditavimo rezultatų analizę.  

NUTARTA:  Akreditavmiui laikyti skiriama dar viena papildoma data 

 

5. SVARSTYTA. Bendrabučių seniūnų modelio tvirtinimas 

 VILNIUS TECH SA socialinių reikalų vadovė Deimantė Miliauskaitė pristato  

Bendrabučių seniūnų modelį. Komentuojama, kad reikėtų pataisyti lygiavimą ir kitas 

korektūros klaidas nekeičiant teksto esmės. 

 

NUTARTA:   

Vyksta Valdybos balsavimas dėl bendrabučių seniūnų modelio tvirtinimo: 

Už: 9 

Prieš: 0 

Susilaiko: 0 

 Bendru nutarimu bendrabučio seniūnų modelis patvirtintas. 

 

6. SVARSTYTA. Veiklos analizės pasiūlymas 

 Ervin Borkovski pristatė veiklos savianalizės šabloną. (Renginiai ir veiklos, kuriems 

skiriami žmogiškieji ištekliai)  

VILNIUS TECH SA AF pirmininkė siūlo, palyginti pastarųjų metų rezultatus su šių metų 

lentelėmis ar kitais duomenimis, kurie yra aktualūs. Pastarosios kadencijos renginiai/ veiklos ir 

šios. VILNIUS TECH SA KIF vicepirmininkė mano, kad tokia praktika būtų naudinga, nes 

tokiu būdu išsigrynins kokios veiklos ir renginiai vyksta fakultetinėse atstovybėse ir galbūt 



 

 
 
 
pasimatys spragų ar vietų kur galima pakoreguoti ar sujungti renginius ar sukurti 

tarpfakultetinius renginius. VILNIUS TECH SA AF pirmininkės pasiūlymas dabar po truputį 

pildyti praeitos kadencijos renginius ir veiklas, o vėliau pildyti savo kadencijos, kai praeis visi 

didieji reinginiai pas visus fakultetus. Prezidentė siūlo nagrinėti šias savianalizes kartu per 

Valdyba. 

NUTARTA:  

 Bendru nutarimu per dvi savaites iki kito valdybos susirinkimo visi pirmininkai turi 

užpildyti savianalizės Excel dokumentą iš paskutinės kadencijos iki šios, jeigu yra ir ankstesnių 

duomenų galima aprėpti ir ankstesnius metus. 

 

6. SVARSTYTA. Einamieji darbai 

 

TIF baigė sesiją, vyksta senato nario paieška, ruošiamasi susitikimui su LAJM. 

AF žmogiškųjų išteklių koordinatorius ir vicepirmininkas pasikeitė, fakukltete ruošiamasi 

SKVC vertinimui, vyksta SPK posėdžiai, intensyviai dirbama prie GERAS apdovanojimų, 

planuojamas susitikąs su SF ir KTU STATIUS. 

KIF visi išsilaikė akreditavima, dirba su SPK  ir apklausomis, kartu su vicepirmininke bus 

lyginamos universiteto ir fakulteto apklausos. Taip pat pasikeitė rinkodaros koordinatorius. 

SF iš naujo suformavo komandą, ruošiasi ,,Statyba valdo“ renginiui bei artėjančiam visuotiniam 

susirinkimui 

MF keičiasi pirmininkas, atnaujinamas vidinis akreditavimas, apsitarta dėl pavasario semestro 

darbų, pradedamas organizuoti renginys ,,KoMeTa ’24”. 

AIF ruošiamas detalesnis pavasario darbų veiklos planas. 

AGAI pasistūmėjo dėl mechanikos ir avionikos licencijų, vykdomi darbai dėl pilotavimo ir 

skrydžių valdymo įrangos nemokamoo gavimo studentams. 

EF pradedama KLP programa, gaunami ir analizuojami seniūnų laiškų atsakymai.  

FMF surinko pilną komandą, pradedama KLP programa, organizuojamas N2U, finalizuojami 

SARK projektai. Peržiūri veiklos planą ir dėliojasi pavasario semestro darbus.  

 

 

 



 

 
 
 
7. SVARSTYTA. Bendrieji klausimai 

 Prezidentė pristato, kad patvirtinti nauji stojimo mokesčiai: 50 eur lietuviams 

studentams,  užsieniečiams 100 eur. 

 

Taip pat komentuojama, kad rinkodaros koordinatoriai yra labia pasyvūs, šiuo metu aktyviai 

dalyvauja tik KIF, TIF. Mokymai artėja prezidentė prašo valdybos paraginti ir motyvuoti 

rinkodaros koordinatorius dirbti aktyviau. 

 

Prezidentė sako, kad privalomo paskaitų lankomumo klausimas jau įtraukiamas į senato 

darbotvarkę. Argumentavimui naudosime praeitos apklausos rezultatus. Keliamas diskusinis 

klausimas dėl privalomo lankomumo įvedimo, nes per pusmetį nebuvo sukurta jokia 

centralizuota lankomumo sekimo sistema. 

 

Nutarta išsinagrinėti praeitų metų apklausą apie privalomą lankomumą, išrinkti papildomą 

informaciją iš seniūnų fakultetuose, už tai atsakingas kiekvienas pirmininkas.  

Taip pat reikia išsiaiškinti rektoriaus viziją šiuo klausimu. 

Remtis kitų AM patirtimi bus ne į naudą, nes daugelyje lankomumas dokumentiškai egzistuoja, 

tačiau praktiškai neveikia. 

 

Seniūnų naujienlaiškiai (nuveikti darbai): komentuojama, kad niekas neišsiuntė sausio mėnesio 

naujienlaiškio. Vasario pirmomis dienomis pirmininkai atsiunčia naujienlaiškius ir prezidentė 

sužiūri juos prieš siunčiant seniūnams vidinėse grupėse. Sekantis priovalomas naujienlaiškis 

turės būti viešinamas už vasario mėn. darbus. Naujinelaiškiuose turi būti tik aktuali studentams 

informacija kaip (SPK pokyčiai, darbas su administracija, kita studentams tiesiogiai aktuali 

informacija).  

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)         Martynas Šimkus 



 

 
 
 
 
 
 
Priedas Nr. 1 
Dalyvių sąrašas 
 
1.  Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

2. Martynas Šimkus VGTU SA akademinių reikalų vadovas 

3. Deimantė Miliauskaitė VGTU SA socialinių reikalų vadovė 

4.  Viltė Jakštaitė VGTU SA VVF Pirmininkė 

5.  Ieva Žutautaitė VGTU SA SF Pirmininkė 

6.  Ervin Borkowski VGTU SA FMF Pirmininkas 

7.  Donatas Jarmalavičius VGTU SA TIF Pirmininkas 

8. Samanta Gudonytė VGTU SA KIF Vicepirmininkė 

9. Karolis Federovičius VGTU SA AGAI Pirmininkas 

10. Viktoras Jašinskas VGTU SA EF Pirmininkas 

11. Agna Petkevičiūtė VGTU SA AF Pirmininkė 

12. Mona Bazrcar VGTU SA AIF delegatė 

 
 


